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5/2023
 

28.07.2023 od 17:00 hod. 
. 

 
 28.07.2023 od 17:00 hod. 

  bude obec at  
 

 
Mgr.  

. 
 
Omluveni: 0 
Neomluveni: 0 
 

o o 15 . 
 

 
 

a a starostka , kter  
a  dne 20.07.2023. 

 
 

4/2023 ze dne 14.06.2023 16.06.2023 
23.06.2023.  
 
Informace k  ze dne 22.0  zastupitelstva obce, kterou 
zaslal zastupitel pan Halama . 

  (p  p. Honc, p. Halama)

03.07.2023  
0 v srpnu 

 
   25.06.-13.07.2023  

 
 

y starosta 
-

. 
-  

. 
 
Zastupitel p. Honc konal ,  a svolal dne 27.06.2023 

 05.07.2023.  
  na Ministerstvo Vnitra -  

k  a 
 ! 

 92 odst. 
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07.2023 zaslala
08.2023 od 18:00 hod.  

  
 . 

 
1.  
 

  
 

i 
 - rezignovala na  

Starostka 

 
 

 
  Slibuji 

, 
 2). 

 
 

 
 
Starostka navrhla a Ing. a e Halamu a zapisovatelem 

. 
 

 
 

 
e pan  a a 

zapisovatelem . 
 

 
Pro    9             
Proti    0              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 
Proti          

          
2023  05  087  

 
 
 
 
 



 .07.2023                                                           3 z 14

 programem v souladu s  
 
1.  
2.   
3.  
4. Stano  
5.  
  

   
 

2023  04  066 Smlouvy  
y -12-  

  
 
Starostka dala hlasovat o programu: 
 
1.  2023  04  066 Smlouvy  
 a dohody -12-  
 

 
Zastupitelstvo obce   
   

 
Pro    9             
Proti    0              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 
Proti          

          
2023  05  088  

 
 
Starostka dala hlasovat o programu: 
 
1.  
2.   
3.   
4.  
5.  Revokace Smlouvy y 

IV-12-  
6.  
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Pro    9             
Proti    0              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 
Proti          

          
2023  05  089  

 
 
2.   
 
p  
 
Dne 20.0

 podprogram 133D 341 Podpora vybran

 
20.0

 

 
  

 
 
Z   p. Halama, 

  
  Toto je jedna z 

svazek chce zachovat     
 

V   
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:

 

 
 

 
Pro    9             
Proti    0              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x X x x x 
Proti          

          
2023  05  090  

 
 
3.    
 

  
 

 o
dne 19.06.2023  

  -  
komunikace V ku k 

 0.06.2023.  
Osloveny byly tyto firmy:  
Ing.  -  
BM asistent s.r.o.,  
Enovation s.r.o.,  
ECS Eurofinance, s.r.o.,  
ISES s.r.o., M.J. Lermontova 25,160 00 Praha 6 
TENDERA partners, s.r.o.,  
OPTIMAL Consulting s.r.o.  02 
a firma 
LKA s.r.o.,  
 

 
 

P. Halama toto odsouhlasil s 
 

   
 

 firmou Enovation. 

p. Halamy.  



 .07.2023                                                           6 z 14

P. Halama , N
 a  

. 
l, , . P. Halama 

 
, ne .  

100 
 

poplatek 10.000   

 
 

 a zhotovitel by 
 fakturovat. informaci z ministerstva 

ex ante

 
 

vrac  
 

  Do debaty se zapojuje  
  

ceny. 
.  by ani t 

.  
P abulka byla   BM asistent, ISES u 

   
    

 

.000,-  15.000,- pro 

) 
projektu je 60.000,-  

   firma byla 
a . 

 
Debatu  

 v a   
 

, 
 - fyzick  

realizace projektu  
 

 v 
   

s  obci.   
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Z ti 
bez ohledu na cenu.  
 

 .  
 

 i  bude 
  , aby se 

 
 

 
 
, aby byly  

  
   

 
P. Halama navrhuje h rmu ISES s.r.o. s  P

 ( ). 
 

k  
 

, informace byly . 
Konstatuje  
 

 
 

 
Zastupitelstvo obce  ISES s.r.o. na administraci projektu ,,Z

    
 

 
Pro    4     
Proti    5                 

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro      x x x x 
Proti x x x x x     

          
2023  05  091 ne  

 
 

  
 

 
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje u firmy LKA s.r.o., na administraci projektu ,,Z
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Pro   5     
Proti    4                

  0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x     
Proti      x x x x 

          
2023  05  092  

 
 
4.  y  

-12-6033401, Svojetice-kNN-  -kNN-Svojetice s 
distribuce s  
 

p. Halama  

 
-12-

m 2023  04  066.  

   

z 
uje, 

 

z -
k   elektro apod.  V  ke 
kanalizaci se zavazuje k 
St   a 

 

cca 

o stavu.  Investor i . 
O  u  

 
V   
povr  

 
komunikace   by 
m   i  z  dosud 

e . 
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nstrukci komunikace V
   

P. Zaal zmi   
dojde k obci 

 k 

favour
ujeme zde posta

 
,  

   

p. Zaal a k tomuto byl 
. 

Navazuje  

5.   

  
 

  roce 2020 a v 
 

na tuto 

stavby (  
 

Obec podala v  
podprogram Podpora obnovy a 

,892.628,-  
 

 
 12,831.  

                                      12,831.  
                                 1,046.  

                                   11,785.  
                                     11,785.  

                                                         5,892.628,00  
 

 na komunikaci                                          7,000.000,00  
 
V  

  cca  
 %   Doprava

. 
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v roce 2022
17,523.046,-  

  
 

 rekonstrukci komunikace V  

1.   
v ,331.586,- ) 

2.   ,  % dotace na komunikaci 
( ,831.  
17,523.046,-  

3.  +  r 

a komunikaci byl v  
 

 
-  polovina srpna.  

  
 
Z

  
poplatkem.  

komunikace. 
 

 
 
V na urgentnosti situace s 

  
 

 
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Rekonstrukce komunikace 
V   se zhotovitelem Swietelsky  i 

 rogram 
 

 ogramu IROP  Doprava - SC 5.1. (CLLD) 
. Z  

komunikace. 
 

 
Pro   9    
Proti    0                       

   0    

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 
Proti          

          
2023  05  093  
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5. 
 

obci Svojetice-II. - -Tehovec) 
 

 
 
Pa  k  

:  souladu se 
 

 
  

  
vanosti.  

 
informace k  
 
 

    z   
Obec Svojetice nechala vypravovat v  obce, zpracovatel 

-  
  
  
  
  roku 2028 
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v  
k

z  
VIZ GRAF 2

 
 

 
 

 
 

a 
 . 
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Graf 2: Na velikost obce Svojetice excelovaly v
dotace 
 

 
 

 roce 2022 cca 11,4 
mil.  e), z toho cca 6 mil. 

  

  
 

 

             
ING.  L  

  
   

 
Pard    

 
z 

 
 

 dispozici k  
 
Z  on-line  
 

 Marzini komentovala situaci s VKP  ,   
  

  
    

 
synchronizovali komunikace    
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Z
 

 
 

 
 

 
 

Svojetice v 18 hod. 55 minut. 
 

vyhotoven dne: 03.08.2023 
 
 
Zapisovatel:                     Podpis:  
                                                                               dne:              
                                                                        
 

    
 
          Podpis:     Podpis:    
          dne:     dne: 
            
 

 
 
          Podpis: 
          dne: 
 
 
 

  
  Slib zastupitele 


